
Osadní výbor v Plačkově 

Zápis z 1. zasedání OV Plačkov v roce 2021 

Přítomni: Milan Janďourek,Alena Krejčí,Markéta Franzová, Jana Franzová, Renata Kopecká, 

 Jan Dušek, Petr Vašák  

Kdy: březen 2021 

Vzhledem k trvajícímu nouzovému stavu a probíhajících povinných karantén byly konzultace 

telefonické nebo e-maily. 

1) Proběhla inventura majetku 

 

2) D2D systém – spuštěn od 12. dubna. Rozpis svozů a další informace jsou k dispozici 

v RL, na vývěskách, občanům přímo do e-mailů, na FB obce Plačkov, ve schránkách 

domů. 

 

3) Problém s odkloněním pramene ( lokalita u p. Pipka) Stékající voda je již velkým 

problémem. Svedení pramene do polí je nedostačující. Voda podmáčí pole, je otázka 

času, kdy se vše rozšíří na okolní pozemky. Evidujme též podání  žádosti o zjednání 

nápravy a na MěÚ Humpolec ze dne 12.3.2021, kterou podali dotčení občané. 

 

4) Podnět na vznik nové naučné stezky kolem Plačkova byl projednán na 10. jednání 

Komise pro rozvoj města dne 15.2.2021, kde ho představil p. Voplakal( po předešlé 

schůzce v Plačkově). Bylo doporučeno zjistit majetkové vztahy a zmapovat předběžný 

rozpočet záměru. 

 

5) Opětovné projednání prodeje parcely č. 488/40 v k.ú. Plačkov bylo zařazeno na     

16. zasedání zastupitelstva, kde byl přítomen i potenc. zájemce. Zájemce ve své řeči 

uvádí, že ze strany OV Plačkov neobdržela důvod zamítnutí prodeje. S tímto výrokem 

nemůžeme souhlasit. OV o záměru prodeje hlasoval na 6. zasedání z 10.9.2020, 

následně zdůvodnil své rozhodnutí v zápisu z 1.11/2020 odeslaný na OMH p. 

Kocmanové. Dále byly zodpovězeny veškeré dotazy týkající se této problematiky 

zastupiteli p. Vystrčilovi, který se telefonicky o důvody též zajímal.         

Zastupitelstvo města souhlasí s rozhodnutím OV. Hlasuje proti prodeji  17 hlasy, 

zdržel se: 2 hlasy. 

 

6) Všeobecné informace: 

V lednu oslavila 85. narozeniny paní Ludmila Hernová. Za obec jí hodně zdraví a 

štěstí popřál p. Janďourek. 

 

Na přelomu března a dubna proběhne sčítání lidu, domů a bytů. 

 

Neznámý vandal vyhodil 2 pytle odpadků přímo na hráz rybníka. Odklizeny byly TS, 

děkujeme.  

 



Osadní výbor v Plačkově 

Zápis z 1. zasedání OV Plačkov v roce 2021 

 

Požadavky: 

 Prosíme o výměnu  OSB desky na hlavní vývěsce u bývalé hospody za novou. 

 

 Prosíme, zda by bylo možné opětovné osazení značky „zákaz vjezdu“  na lesní 

odbočku ze silnice III.třídy 03418 (pařezáčská zatáčka). Značka zde již delší dobu 

není – z neznámých důvodů. Lidé zde parkují v lese nebo projíždí přes hráz až na 

pláž. Prosíme o nápravu či jak do budoucna situaci řešit. Napomenutí o 

přeparkování bohužel nestačí. V létě předpokládáme ještě větší komplikace. 

 

 Prosíme umístit nový herní prvek na dětské hřiště, odsouhlasený již 4/2020   ( 

šplhací síť). Též ještě není náhrada za zničený prvek, který nejde opravit ( dráček 

na pérku). 

 

 Prosíme o usazení chybějící lavičky (poškozené pádem stromu), u prolézaček 

v areálu TJ Sokol Plačkov. Žádáno již 6/2020 a 7/2020. 

 

 

 Prosíme umístit basketbalový koš na pískové hřiště. Žádost o pronájem plochy  

byla podána 9/2020. Staré koše byly odvezeny též v minulém roce. Od té doby 

nejsou žádné informace.  

 

10) Další schůze: Termín další schůze nebyl určen, dle naléhavosti. 

 

 

 

 

 

 

V Plačkově dne 31.3.2021                              

 

                                           Zapsala: Krejčí Alena 

                                           Ověřil: Milan Janďourek, předseda OV Plačkov 

 


